

Start, Shop & Stay Enrollment & Retention Program. For new members and reactivations from 1 June to 31 July 2021.

Your Own Safe

Haven

Add a touch of modern and create an ambiance that uplifts the heart and soul. Get this centerpiece to every home and turn yours into a serene safe haven.



The Haven Ceramic Diffuser is yours FREE when you enroll as a member from 1 June to 31 July 2021 with any Premium Starter Kit on Essential Rewards consecutively for 6 months. Place an Essential Rewards order on your 7th month and the diffuser will be sent along with your order.



Program Pendaftaran & Pengekalan Start, Shop & Stay Untuk ahli baharu dan pengaktifan semula mulai 1 Jun hingga 31 Julai 2021.

Kedamaian Milik Anda

Tambahkan sentuhan moden dan wujudkan suasana yang mendamaikan hati dan jiwa. Dapatkan pembaur ini untuk menyerikan setiap kediaman dan ubah kediaman anda sendiri menjadi ruang yang tenang dan tenteram.



Pembaur Seramik Haven menjadi milik anda secara PERCUMA apabila anda mendaftar sebagai ahli mulai 1 Jun hingga 31 Julai 2021 dengan mana-mana Premium Starter Kit untuk Essential Rewards selama 6 bulan berturut-turut. Buat pesanan Essential Rewards pada bulan ke-7 dan pembaur ini akan dihantar bersama pesanan anda.



Start, Shop & Stay 注册与保留计划。新会员与重启帐户会员专享，2021年6月1日至7月31日。

您专属的避风港

此款装饰品能够为家居增添一丝现代感，营造振奋人心的环境。它还是家家户户应有的美丽装饰，将您的家居变成您专属的宁静避风港。



从2021年6月1日至7月31日，透过任何高级入门套装注册成为会员，并连续6个月加入基本奖励计划就能免费获得Haven陶瓷扩香机。在第7个月下达一笔基本奖励计划订单后，该扩香机将随您的订单送出。

